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25 juli 2022 

 

Schriftelijke vragen PVV Den Helder “Verkeersveiligheid Havenweg onder de 

loep” 

 

 

Geacht college, 

 

Uit een bericht van hardnieuws.nl (*) blijkt dat op woensdag 20 juli jl. een 

scooterrijder in botsing is gekomen met een vrachtwagen op de Havenweg.  

De bestuurster van de scooter is voor verder onderzoek meegenomen naar het 

ziekenhuis.  

 

Hoe het ongeval heeft kunnen plaatsvinden, is nog niet bekend, maar de PVV heeft 

geluiden opgevangen dat verkeersborden bij de Havenweg onduidelijkheden zouden 

oproepen. Op een recente foto van Google Maps (zie bijlage) valt te zien dat het 

behoorlijk onduidelijk is (zeker voor mensen van buiten Den Helder) dat je rechtsaf 

mag en lijkt er een verkeerde bordkeuze te zijn gemaakt. 

 

De PVV maakt zich hard voor een verkeersveilig Den Helder en onze fractie maakt 

zich zorgen over deze ogenschijnlijk onduidelijke situatie die mogelijk tot 

verkeersonveilige situaties kan leiden met alle gevolgen van dien.  

 

Daarom wil ondergetekende graag de volgende vragen aan uw college stellen: 

 

1) Is inmiddels duidelijk wat er op 20 juli jongstleden precies heeft plaatsgevonden 

aan de Havenweg? Zo ja, graag zoveel mogelijk details & zo nee, waarom niet? 

 

2) Kunt u aangeven voor de jaren 2018 t/m 2021 en de eerste helft van 2022 hoeveel 

verkeersonveilige situaties aan de Havenweg hebben plaatsgevonden, wat de 

oorzaken waren en wat er door uw college met eventuele partners is gedaan om de 

verkeersveiligheid te verbeteren? Graag een gemotiveerd antwoord met zoveel 

mogelijk details. 

 

3) Deelt u de mening, kijkende naar o.a. de foto in de bijlage, dat de bebording aan 

de Havenweg onduidelijk lijkt te zijn en tot verkeersonveilige situaties kan leiden met 

alle mogelijke gevolgen van dien? Zo ja, wat gaat u zo snel mogelijk ondernemen om 

de bebording aan te passen & zo nee, waarom niet? Graag een gemotiveerd 

antwoord. 
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4) Deelt u de mening dat het een goede zaak is om alle straten en wegen in Den 

Helder (periodiek) onder de loep te nemen inzake onduidelijke bebording? Zo ja, 

wanneer gaat u dat dan doen & zo nee, waarom niet? Mocht een dergelijke evaluatie 

al zijn uitgevoerd, wat waren dan de exacte resultaten en kan het zijn dat de 

ogenschijnlijk onduidelijke situatie aan de Havenweg over het hoofd is gezien?  

Graag een gemotiveerd antwoord. 

 

 

Met vriendelijke groet, 

 

V.H. van den Born 

PVV Den Helder 

 

 

 

BRON 

 

(*) https://www.hardnieuws.nl/noord-holland/den-helder/scooterrijder-in-botsing-met-

vrachtwagen-havenweg-den-helder-33387.html  

 

 

BIJLAGE 
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